



W E L C O M E  
T O H I N A S P A

---



# DESTINATION



When life demands the exceptional, Hina Spa at Conrad Bora Bora Nui Resort delivers a luxury retreat for those who appreciate the finer things in life. Perched on a hilltop, Hina Spa is a haven of comfort and beauty with breathtaking views. This soulful place, nestled in volcanic rock, will bring you energy and serenity.

Hina Spa is named after the goddess Hina. In legends, Hina is always presented as the ambassador of beauty, charm, sweetness, well-being and joie de vivre. On most islands and in different versions, she is also said to be the origin of the coconut tree, the indispensable nurturing tree of all Ma'ohi people. Hina, whose presence can be felt in the shimmer of a moon-ray or in the rustle of a coconut palm, remains the symbol of serenity and well-being.

Hina Spa uses the finest natural products including Biologique Recherche, a luxurious French biological skincare line with over 40 years of experience in developing the most powerful and effective skincare products in the beauty industry. One of the unique features of the spa is the relaxation lounge, fully equipped with a sauna and steam room, designed to reunite body and mind before and after your treatment. Hina Spa also offers indoor and outdoor treatment rooms, with stunning ocean views.



Lorsque la vie exige l'exceptionnel, le Hina Spa du Conrad Bora Bora Nui Resort offre une retraite luxueuse à ceux qui apprécient les choses les plus raffinées. Perché sur une colline, le Hina Spa est un havre de confort et de beauté avec des vues à couper le souffle. Ce cocon plein d'âme, niché dans la roche volcanique, vous apportera énergie et sérénité.

Hina Spa doit son nom à la déesse Hina. Dans les légendes, Hina est toujours présentée comme l'ambassadrice de la beauté, du charme, de la douceur, du bien-être et de la joie de vivre. Dans la plupart des îles et dans différentes versions, on dit aussi qu'elle est à l'origine du cocotier, l'arbre nourricier indispensable à tous les Ma'ohi. Hina, dont la présence peut être ressentie dans le scintillement d'un rayon de lune ou dans le bruissement d'un cocotier, reste le symbole de la sérénité et du bien-être.

Hina Spa utilise les meilleurs produits naturels, notamment Biologique Recherche, une luxueuse ligne de soins biologiques française qui bénéficie de plus de 40 ans d'expérience dans le développement des produits de soins les plus puissants et les plus efficaces de l'industrie de la beauté. L'une des caractéristiques uniques du spa est son salon de relaxation, équipé d'un sauna et d'un hammam, conçu pour réunir le corps et l'esprit avant et après votre traitement.

Le Hina Spa propose également des salles de soins intérieures et extérieures, avec une vue imprenable sur le lagon.





---

**NEW PRIVILEGE PASS**  
**CURE OF 5 TREATMENTS 60 MIN**  
**110 000 XPF**

Imagine yourself enjoying a daily visit to our face or body massage spa during your stay. Our beauty experts will be delighted to create a customized program just for you. Nominative experience.

Lors de votre séjour, envisagez de profiter d'une visite quotidienne dans notre spa pour des soins du visage ou du corps. Nos experts en beauté seront ravis de créer un programme personnalisé rien que pour vous. Experience nominative.

---

# M A S S A G E



## **HIRO'S POWER MASSAGE**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 32 000 XPF**

In legend, Hiro was a powerful warrior. This massage will use forearm and elbows technique that focuses on deep tissue. It aims at eliminating toxins accumulated in muscles, allowing proper oxygen and blood flow, and easing tension and stiffness.

Selon les légendes, Hiro était un puissant guerrier. Ce massage utilise des techniques qui se concentrent sur les tissus profonds. Il vise à éliminer les toxines accumulées, à permettre une bonne circulation de l'oxygène et du sang, et à atténuer les tensions et rigidités.

## **HINA'S SWEETNESS MASSAGE**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 32 000 XPF**

The Hina signature massage was especially designed for Hina Spa. According to the description of Hina, legend states that the goddess brings relief to body and soul. The signature massage offers slow, gentle and enveloping movements.

Le massage signature Hina a été spécialement créé pour le Hina Spa. Selon les légendes, Hina apporterait soulagement au corps et à l'âme. Notre massage signature offre ainsi des mouvements lents, doux et enveloppants.



## **BALINESE MASSAGE**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 32 000 XPF**

Discover the power of traditional Balinese massage. This massage will have a medium to firm pressure. The movements combines stretching, thumbs pressure and thumbs slides on the whole body.

Découvrez les bienfaits du massage traditionnel balinais qui combine étirements et acupression. Ce massage est réalisé avec une pression moyenne à ferme et apporte un soin particulier au dos afin de relâcher les tensions.

## **TAHITIAN MASSAGE**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 32 000 XPF**

Discover the power of traditional Polynesian massage. This massage will have a medium pressure. The movements all around the body combined tone and energy.

Découvrez les bienfaits du massage traditionnel polynésien. Ce massage est réalisé avec une pression moyenne. Les mouvements appliqués sur tout le corps visent à combiner tonus et énergie.

## **BLISSFUL MUM**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 32 000 XPF**

Create time and space for your mind, body and soul to relax with our signature pregnancy massage. Safe to enjoy from 12 weeks.

Prenez du temps pour vous, votre corps et votre esprit avec notre massage signature pour femme enceinte. Le massage sera prodigué à partir de la 12ème semaine de grossesse.



## **BACK, NECK & SHOULDERS**

**30 MIN 13 000 XPF**

**45 MIN 20 000 XPF**

Designed to relieve stress and tension by concentrating on specific areas of the back, neck and shoulders, this massage can also be tailored to your specific requirements.

Conçu pour soulager le stress et les tensions en se concentrant sur des zones spécifiques du dos, du cou et des épaules, ce massage peut également s'adapter à des besoins spécifiques.

## **SCALP MASSAGE**

**30 MIN 13 000 XPF**

Let your body and your mind go, and slow down with our scalp massage.

Prenez le temps d'apaiser et calmer votre corps mais aussi votre esprit avec ce massage du cuir chevelu.

## **FEET MASSAGE**

**30 MIN 13 000 XPF**

Well-being technique that focuses on relaxation and relief for the feet. It involves kneading, stretching, and pressure movements applied to the feet to alleviate muscle tension, stimulate blood circulation, and provide an overall sense of well-being.

Le massage des pieds est une technique qui se concentre sur la détente et le soulagement des pieds. Il implique des mouvements de pétrissage, d'étirement et de pression, appliqués sur les pieds pour soulager les tensions musculaires, stimuler la circulation sanguine et procurer une sensation de bien-être global.

# F A C E



## FACE TREATMENTS BY BIOLOGIQUE RECHERCHE

Biologique Recherche Methodology is based on a visionary scientific concept of skin care treatments and products that deliver ultra-bespoke treatments to every unique Skin Instant delivering outstanding, immediately visible and long-lasting results.

La méthodologie exclusive de Biologique Recherche repose sur un concept scientifique visionnaire de soin, traitements et produits pour la peau qui offrent des traitements ultra-personnalisés et adaptés à chaque grain de peau, pour des résultats exceptionnels, immédiatement visibles et durables.

### SKIN SOLUTION

**30 MIN 15 000 XPF**

**60 MIN 25 000 XPF**

**90 MIN 35 000 XPF**

Customized facial - Soins du visage personnalisés. Treatments are tailored to the needs of your Skin Instant by one of our expert beauticians. The longer your beauty treatment is, different specific techniques can be added for better results on your skin.

Les traitements sont adaptés aux besoins de votre Skin Instant par nos thérapeutes experts. Selon la durée de votre soin, différentes techniques spécifiques seront ajoutées pour de meilleurs résultats sur votre peau.

**NEW FACIAL MASSAGE**  
**FACE SCULPTING MASSAGE**

**60 MIN 23 000 XPF**

The Face Sculpting massage treatment is a face sculpting massage is a customized facial message tailored to your concerns. With its intense muscular action, it will sculpt your face, emphasizes the cheekbones, opens up the eyes and smooth out wrinkles and fine lines.

Additionally, blood and lymphatic circulation will be stimulated with techniques inspired by the Kobido method, revealing your natural glow. A revolutionary lifting effect!

Le Face Sculpting massage est un massage du visage personnalisé adapté à vos besoins. Avec son action musculaire intense, il sculptera votre visage, mettra en valeur vos pommettes, ouvrira votre regard et lissera les rides et ridules. De plus, la circulation sanguine et lymphatique sera stimulée avec des techniques inspirées de la méthode Kobido, révélant votre éclat naturel. Un effet lifting révolutionnaire !



# B O D Y



## **POLYNESIAN BODY SCRUB**

**30 MIN 14 000 XPF**

**45 MIN 16 000 XPF**

Indulge in softer, smoother skin thanks to the potency of traditional Polynesian ingredients. This treatment is strongly recommended before a massage.

Profitez d'une peau plus douce plus lisse grâce aux bienfaits des ingrédients traditionnels polynésiens. Ce soin est fortement recommandé avant un massage.

## **VANILLA BODY WRAP**

**45 MIN 20 000 XPF**

Vanilla is known as the Polynesian black gold. Allow a nourishing moment of relaxation for you skin and spirit with the vanilla body wrap. Enjoy a scalp massage or feet massage during the wrap.

La vanille est connue comme l'or noir de la Polynésie. Avec cet enveloppement à la vanille, accordez à votre corps et à votre esprit un véritable moment de relaxation. Profitez également d'un massage du cuir chevelu durant la pose de l'enveloppement.



## **BODY TREATMENTS BY BIOLOGIQUE RECHERCHE**

Biologique Recherche bring years of innovation and bespoke specialize techniques together for a results-driven, luxury experience. The brand's expertise is based on an exclusive approach using intentionally pure, concentrated, raw active ingredients and unique treatment protocols to recommend the most suitable treatment that will meet guests' wishes and needs.

Biologique Recherche réunit des années d'innovation et des techniques spécialisées sur-mesure afin de procurer une expérience de luxe, axée sur les résultats. L'expertise de la marque repose sur une approche exclusive en utilisant des ingrédients actifs bruts, concentrés et intentionnellement purs, ainsi que des protocoles de traitements uniques afin de proposer le traitement le plus adapté aux souhaits et aux besoins des clients.

### **EXFOLATION P50 - SOIN EXFOLIANT P50**

**45 MIN 18 000 XPF**

This full body treatment eliminates dead skin cells and impurities by improving the epidermis natural exfoliation process. The highly active ingredients of the P50 promotes skin resurfacing and stimulation of cellular renewal. Restore your skin's hydration for a softer, all over healthy glow.

Ce soin complet du corps permet d'éliminer les cellules mortes et les impuretés en améliorant le processus naturel d'exfoliation de l'épiderme. Les ingrédients hautement actifs de la lotion P50 utilisés permettent de purifier l'épiderme et rééquilibrer la peau. Celle-ci sera plus douce, uniforme et hydratée.

## **DETOXIFYING SLIMMING ALGAE WRAP**

**45 MIN 20 000 XPF**

This slimming body wrap with pure algae detoxifies the epidermis, helps to improve microcirculation.

Ce soin purifiant et détoxifiant aux algues pures, favorise l'élimination des toxines et contribue à améliorer la microcirculation.

## **BODY LIFT & SHAPING TREATMENT**

**60 MIN 25 000 XPF**

An all in one treatment. Your skin texture will be smoother, softer, hydrated and your body will be sculpted.

Un traitement tout en un. Votre peau sera plus lisse, plus douce, plus hydratée et votre corps sera resculpté.

## **JET LAG TREATMENT**

**60 MIN 25 000 XPF**

To feel lighter after long trip, enjoy this treatment with draining and decongesting action. This recovery massage will stimulate circulation and help tired legs and feet feel lighter after a long trip.

Idéal après un long voyage, profitez d'un moment de relaxation afin de retrouver l'harmonie en évacuant la fatigue subie durant le trajet. Ce soin drainant stimulera la circulation sanguine et aidera les jambes et pieds à retrouver leur légèreté.



# P A C K A G E



## **VAHINE'S RITUAL**

**60 MIN 22 000 XPF**

Polynesians have long used coconut oil to enhance, invigorate and nourish hair damaged by the sun and sea. Join this tradition, and leave your hair in our therapist's expert hands. The soothing treatment begins with a 30 minutes scalp massage, followed by a 15 minutes coconut hair treatment, and concludes with a 15 minutes feet massage for the ultimate relaxing experience.

Les Polynésiens utilisent depuis longtemps l'huile de noix de coco pour réparer, revigorer et nourrir les cheveux abimés par le soleil et la mer. Ce rituel de beauté apaisant commence par un massage du cuir chevelu de 30 minutes et termine par un massage des pieds de 15 minutes.

## **FENUA THERAPY**

**120 MIN 46 000 XPF**

Escape within the Polynesian culture with a 30 minutes body scrub continuing with a 30 minutes tamanu wrap and completed by a 60 minutes traditional massage.

Evadez-vous à travers la culture polynésienne grâce à 30 minutes de gommage du corps, suivi d'un enveloppement au tamanu d'une durée de 30 minutes et d'un massage traditionnel Polynésien d'une durée de 60 minutes.

## **AFTER SUN TREATMENT**

**45 MIN 20 000 XPF**

A traditional tamanu wrap will alleviate any negative effects of sun overexposure, while aloe Vera lotion will calm the burning effect and drying feeling. Enjoy a scalp massage or a foot massage during wrap.

Ce soin vous propose un enveloppement traditionnel au tamanu qui atténuera les effets négatifs d'une surexposition au soleil, tandis que la lotion à l'aloë Vera apaisera les sensations de brûlures et de sécheresse. Profitez également d'un massage du cuir chevelu ou d'un massage des pieds durant la pose de l'enveloppement.

## **BE DESTRESSED**

**120 MIN 1 PERS 40 000 XPF**  
**2 PERS 73 000 XPF**

Indulge a 30 minutes tropical body scrub followed by a relaxing massage of your choice of 60 minutes completed by 30 minutes of jacuzzi session.

Offrez-vous un gommage tropical du corps de 30 minutes suivi d'un massage relaxant de votre choix de 60 minutes, pour finir avec une session de jacuzzi d'une durée de 30 minutes.

## **BE RESTED**

**120 MIN 1 PERS 48 000 XPF**  
**2 PERS 90 000 XPF**

Enjoy a 90 minutes massage and completed your relaxation with a 30minutes of Jacuzzi session (including 2 glasses of champagne and fruit plate).

Profitez d'un massage de votre choix de 90 minutes puis prolongez cet instant de relaxation grâce à une séance de jacuzzi de 30 minutes. (Inclus 2 coupes de champagne et une assiette de fruits).

## **BE BALANCED**

**120 MIN 1 PERS 43 000 XPF**  
**2 PERS 76 000 XPF**

This divine escape includes a 30-minute tropical body scrub, a 30-minute back/neck/shoulders massage, a 30-minute facial treatment by Biologique Recherche, followed by a 30-minute jacuzzi session.

Cette escapade divine inclus : un gommage tropical du corps de 30 minutes, un massage dos/cou/épaules de 30 minutes, un soin visage par Biologique Recherche de 30 minutes suivi par une session de jacuzzi d'une durée de 30 minutes.

## **THE ART OF BATHING**

Discover how to feel rejuvenated by the healing power of water combined with scent. Add bespoke bathing to any of our Collections, Massages or any kind of treatment on our brochure.

Découvrez comment se sentir ressourcé grâce au pouvoir de guérison de l'eau associé au parfum de nos sels de bains.

**BATH SALT**  
**18 000 XPF**  
**30 MIN**

**BATH SALT AMBER PREMIUM**  
**21 000 XPF**  
**30 MIN**

With a half bottle of champagne, a fruits plate and amber bath salt Avec une demi-bouteille de champagne, une assiette de fruits et du sel de bain à l'ambre.



# B E A U T Y



## HANDS & FEET TREATMENTS

Express Manicure or Pedicure Work on the nail & application of clear base coat.	30 MIN 7 500 XPF
Spa Manicure or Spa Pedicure Nail Work, scrub, massage and classic nail polish application	75 MIN 15 000 XPF
Semi-permanent package Express Manicure or Pedicure & semi-permanent application	60 MIN 15 000 XPF
Classic Nail Polish Package Express Manicure or Pedicure & classic nail polish application	60 MIN 15 000 XPF
Semi-permanent removal	30 MIN 3 000 XPF

## SOINS DES MAINS ET DES PIEDS

Manucure ou Pédicure express Travail de l'ongle et application d'une base transparente	30 MIN 7 500 XPF
Spa Manucure ou Spa Pédicure Travail de l'ongle, gommage, massage et application de vernis classique	75 MIN 15 000 XPF
Forfait semi-permanent Manucure ou pédicure express et application de semi-permanent	60 MIN 15 000 XPF
Forfait vernis à ongle classique Manucure ou pédicure express avec application de vernis classique	60 MIN 15 000 XPF
Retrait de semi-permanent	30 MIN 3 000 XPF

## HAIR REMOVAL

Lip / Chin / Eyebrows	3 000 XPF
Underarms	4 000 XPF
Arms	5 000 XPF
Torso	7 000 XPF
Back	7 000 XPF
Simple Bikini	5 000 XPF
Brazilian Bikini	3 000 XPF
Full Bikini	10 000 XPF
Half leg	6 000 XPF
Thighs	6 000 XPF
Full Leg	10 000 XPF

## EPILATIONS

Lèvre / Menton / Sourcils	3 000 XPF
Aisselles	4 000 XPF
Bras	5 000 XPF
Torse	7 000 XPF
Dos	7 000 XPF
Maillot échancré	5 000 XPF
Maillot brésilien	8 000 XPF
Maillot intégral	10 000 XPF
Demi-jambes	6 000 XPF
Cuisses	6 000 XPF
Jambes entières	10 000 XPF

## **AT HINA SPA WE OFFER THE FOLLOWING FACILITIES AND SERVICES**

3 double treatment villas with a jacuzzi

3 single treatment rooms

An outdoor area with panoramic views

Men's and women's changing areas

In-villa services upon request with 100% of charge

Relaxation area with steam room and sauna





## SPA ETIQUETTE

### WHERE TO FIND US

To contact the Spa from your room, please dial 3228. Do not hesitate to ask for a club car to get to us.

### TAKE YOUR TIME

We encourage you to arrive at the Spa at least 30 minutes before your treatment to give us the time to welcome you, and relax in paradise. Please be advised that arriving late will result in a shortened treatment duration. As courtesy to our next guest, your treatment will finish at the originally time and will be fully charged.

### AGE

For safety reasons, Spa treatments, are exclusively reserved to guests 16 years and older.

### OPENING HOURS AND BOOKINGS

Hina Spa welcomes you daily from 10:00am to 06:00pm. We strongly advise you to book your treatment 48 hours ahead. Confirmations are subject to availability. If treatment is required outside of these hours, please contact the spa at least 48hours in advance, 100% surcharge applies.

### HEALTH AND PREGNANCY

Please let us know about any health condition you may have when you book your treatment (high blood pressure, heart or skin condition, allergies...). Do tell us if you are pregnant, so we can offer adapted treatments. Massages dispensed at Hina Spa are wellbeing treatments, non-therapeutic and non-medical.

### CANCELLATION POLICY

If you need to cancel or modify your appointment, we kindly request that you notify us at least 24 hours in advance. This allow us to manage our schedule effectively. Without any information from you, a charge equivalent to 100% of the treatment cost will be applied to your room.

